



EN 1735:2020 Type B3

Type B3 – device for torso for dark conditions  
EN 1735:2020 Type B3

This product is a type B3-removable accessory which conformant to the new regulation (EU) 2016/425 for visibility accessories for non-professional use EN 1735:2020. The notified body 0598, performed the EU type-examination and issued the EU type-examination certificate.

Instructions for use:  
- Keep in a dark place  
- Do not put away if wet  
- Washable

This article can be stuck to the bag or clothes so as to be seen easily identification when moving. If not use correctly, it will affect the wearer's safety. When it has been damaged or lack of reflective features, please replace it alone.

Please throw this to garbage can when it has following status:  
A) permanently stained or faded.  
B) damage which can not be repaired.  
C) Some other conditions which can not be guaranteed the protection.

Storage: Do NOT store in places subject to direct strong sunlight. A garment becomes wet allow to dry at room temperature before storing.

Warning: This is also applicable when the product is not covered or when the sun colour has faded too much. The product should not be exposed to preserve the visibility.

VIZWELL are not liable for damage caused as a result of inappropriate use of the PPE (Personal Protective Equipment) or any use that does not comply 100% with the above instructions for use.

For maximum satisfaction, do not put the product away when wet. This product should be kept in a dry place in order to prevent discoloring. Therefore, complaints relating to discoloring will not be accepted.

## FR MODE D'EMPLOI

STYLE NO.: WVO158

EN ISO 13888 : 2013+A1:2021



EN 1735:2020 Type B3

Type B3 – device for torso for dark conditions

Par du matériel rétro réfléchissant vous êtes parfaitement visible de jour comme de nuit grâce à la lumière artificielle.

Ce produit est un accessoire de type B3 amovible qui se conforme au nouveau règlement (UE) 2016/425 pour les accessoires de visibilité pour usage non professionnel (EN 1735:2020). L'organisme notifié SGS Fimko Ltd, organisme notifié 0598 a procédé à l'examen UE de type et a délivré l'attestation de examen UE de type.

Mode d'emploi:  
- Garder dans un environnement noir  
- Pas ranger quand humide  
- Lavable

Cet article peut être coller au sac ou aux vêtements, afin d'être facilement détachable ou du déclatement. Si vous ne l'utilisez pas correctement cela affectera la sécurité du porteur. Quand il a été décollé, il peut tomber ou tomber à l'envers et faire des dommages, si vous pliez le remplacez à la fois.

S'il vous plaît faire attention que quand il a le statut suivant:  
B) les dommages, qui ne peuvent pas garantir la protection.

Stockage: ne pas entreposer dans des endroits soumis à une forte lumière directe du soleil. Si le vêtement devient mouillé, laisser sécher à température ambiante avant de ranger.

Attention : Pour répondre à la norme la surface rétro réfléchissante ne peut pas être endommagée. Si votre produit est sale ou la couleur filo est tâchée, le produit n'est plus conforme à la norme. Le produit ne peut pas être couvrir afin de garder la visibilité.

VIZWELL ne peut pas être tenue responsable des dommages liés à une utilisation qui ne respecterait pas l'intégralité de consignes figurant sur la notice jointe.

Pour une satisfaction maximale le produit humide ne peut pas être rangé. Le produit est de préférence rangé dans un environnement noir à fin d'éviter les changements de couleur. Les réclamations concernant les changements de couleur ne sont pas acceptées.



EN 1735:2020 Type B3

Type B3 – device for torso for dark conditions

EN 1735:2020 Type B3

